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Idrottsnämnden Utdrag ur protokoll fört vid 
sammanträde 2022-06-14, § 2  

  
  

   

 

 Tid Tisdagen den 14 juni kl. 17:30 – 17:59 

 Plats Stadshuset, Virvelvinden 

 Justering 
 
 
 

Måndagen den 20 juni 2022 av §§ 1-11, 13-17, 19-23 

Omedelbar justering av §§ 12, 18  tisdagen den 14 

juni 2022 

  

  

Närvarande  

 Beslutande ledamöter: 

 Karin Ernlund (C), ordförande 

Hassan Jama (V), vice ordförande 

           

Bo Sundin (M)  

Hanna Wistrand (L)  

Minna Thullberg (MP) 

Destiny Zandi Näslund (KD)  

Mirja Räihä (S)  

Suhur Salahyusuf (S) 

 

Beslutande ersättare: 

Billy Östh (M) för Mikael Sundin (M)  

Nahman Hanna (S) för Ulla Sjöbergh (S) 

Lina Lindfors (V) för Tobias Johansson (V)  

 

 

Ersättare:  

Hamid Ershad Sarabi (C)  

Moissis Nikolaidis (S)  

 

 

 

 

 

 
Tjänstemän: 

 

 

Borgarrådssekreterare Alice Vestlin (C), borgarrådssekreterare 

Lovisa Dahlström (MP), förvaltningschef Marina Högland, Peter 

Ahlström, Sophie Dahlberg, Camilla Hagman, Susanne Olsson, 

personalföreträdare för Kommunal Linda Runcrantz, 

nämndsekreterare Marie Norrberg. 
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§ 2 
Anmälningsärenden 

A. Funktionshinderrådets protokoll för maj 

B. Skrivelse om förlängning av Ågesta konstsnöspår 

C. Skrivelse om Eriksdalshallen 

D. Skrivelse om tillgång till förråd vid fotbollsplaner 

Beslut 2A 
Anmälningsärendet läggs till handlingarna. 
 
Beslut 2B 
Idrottsnämnden beslutar: 
 

1. Att uppdra åt förvaltningen att utreda en förlängning av 
spåret och återkomma till nämnden med underlag inför 
kommande beslut. 

  
2. Att därutöver anföra följande: 

 
Vi vill tacka för Stockholms skidförbund och skidklubbarna för 
skrivelsen om Ågesta konstsnöspår. Det är väldigt glädjande att 
spåret är uppskattat av skidklubbarna och stockholmarna. I 
enlighet med vad som anförs i skrivelsen har Ågesta 
konstsnöspår sedan öppnandet varit en succé. Spåret är oerhört 
populärt bland såväl glada amatörer som rutinerade skidåkare. 
Möjligheten att erbjuda längdskidåkning i en storstad är unik och 
bidrar till att stärka Stockholm som både idrottsstad och 
vinterstad. En förlängning av spåret skulle öka nyttjandet och 
göra att fler kan åka samtidigt. I övrigt instämmer vi med vad 
som anförs i skrivelsen. 
 
Beslut anmälningsärende 2C och 2D 
Nämnden beslutar att överlämna skrivelserna till förvaltningen 
för besvarande. 
 
 
 
 
Vid protokollet 
 
Marie Norrberg 
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